

Welcome Guide

Cordless Mouse

Product Layout

- Right Click Button
- Scroll Wheel
- DPI Switch Button
- Frontward Button
- Backward Button
- Left Click Button

Technical Specifications

Buttons	4 buttons
Operating Frequency	2.4GHz
Resolution	1980/1600/900 DPI
Receiver Interface	USB receiver 2.4
Operating Current	3V
Operating Voltage	3.5mA
Dimension	115.44x2.34x6mm
Weight	60g

• Verify that your computer's power management features are turned off.
 • Check the Nano receiver's USB connector is firmly attached to the USB port of your computer.
 • "Did not working? Please try "Reconnection".
 • The USB receiver is recognized by Windows (DP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC), but the cursor does not work.
 • Check whether the key power indicator on the top of the Nano receiver is lit. If the sensor lights up, it is likely that the batteries are discharged. Please replace the batteries.
 • If replacing the batteries does not help, it is likely that the mouse is not compatible to the receiver. Please try "Reconnection".
 • When I use the mouse, other 2.4G devices work more slowly or stop working completely.
 • "What should I do?"
 • The mouse has 34 channels to prevent interference. However, the mouse may cause interference with any cordless, radio-based device that operates at 2400MHz ~ 2480MHz. To return interference, move the mouse and the base of the affected device as far away from each other as possible, alternatively try to change the 2.4G frequency of the affected device.
 • What should I do if the mouse responds more or intermittently stops working?
 • Ensure that the mouse is within the operational working distance (1.5m) from the Nano receiver and reset your PC.
 • Increase the distance between the Nano receiver and the base units of other cordless devices.
 • "Turn off any cordless device and their base units that are near the mouse Nano receiver, then use the mouse in a metal surface, move the mouse and the base of the affected device as far away from each other as possible, alternatively try to change the 2.4G frequency of the affected device.
 • "The mouse is not work while another cordless mouse is in use" - what should I do?
 • Please try "Reconnection".

• Vérifiez que les fonctions de gestion énergétique de votre ordinateur sont désactivées.
 • Vérifiez que le connecteur du Nano récepteur USB est bien branché au port USB de votre ordinateur.
 • "Le curseur ne fonctionne pas ? Veuillez essayer "Reconnexion".
 • Le Nano récepteur est reconnu par Windows (DP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC), mais le curseur ne fonctionne pas.
 • Vérifiez si l'indicateur de batterie faible sur le haut de la souris s'allume.
 • Si la souris ne fonctionne pas, vérifiez si l'indicateur de batterie faible sur le haut de la souris s'allume.
 • Si l'indicateur de batterie faible sur le haut de la souris s'allume, il est probable que les piles sont épuisées. Veuillez remplacer les piles.
 • Si l'indicateur de batterie faible sur le haut de la souris s'allume, il est probable que la souris n'est pas compatible avec le Nano récepteur. Veuillez essayer "Reconnexion".
 • Lorsque j'utilise la souris, d'autres appareils 2.4G fonctionnent plus lentement ou cessent de fonctionner complètement.
 • "Que dois-je faire ?"
 • La souris possède 34 canaux pour éviter les interférences. Cependant, la souris peut causer des interférences avec tout appareil sans fil fonctionnant à 2400MHz ~ 2480MHz. Pour réduire les interférences, déplacez le récepteur de la souris et la base de l'appareil affecté aussi loin que possible l'un de l'autre.
 • "La souris ne fonctionne pas pendant que d'autres souris sans fil sont en cours d'utilisation." - que dois-je faire ?
 • Arrêtez-vous !
 • Assurez-vous que la souris et la base du récepteur (1,5 m) du récepteur Nano USB et d'autres appareils sans fil.
 • Augmentez la distance entre le Nano récepteur et les unités de base d'autres appareils sans fil.
 • Éteignez tous les appareils sans fil ou leurs unités de base que se trouvent à proximité de la souris.
 • "La souris ne fonctionne pas pendant que d'autres souris sans fil sont en cours d'utilisation." - que dois-je faire ?
 • Arrêtez-vous !
 • Assurez-vous que la souris et la base du récepteur (1,5 m) du récepteur Nano USB et d'autres appareils sans fil.
 • Augmentez la distance entre le Nano récepteur et les unités de base d'autres appareils sans fil.
 • Éteignez tous les appareils sans fil ou leurs unités de base que se trouvent à proximité de la souris.
 • "La souris ne fonctionne pas pendant que d'autres souris sans fil sont en cours d'utilisation." - que dois-je faire ?
 • Arrêtez-vous !
 • Assurez-vous que la souris et la base du récepteur (1,5 m) du récepteur Nano USB et d'autres appareils sans fil.
 • Augmentez la distance entre le Nano récepteur et les unités de base d'autres appareils sans fil.
 • Éteignez tous les appareils sans fil ou leurs unités de base que se trouvent à proximité de la souris.

Package Contents

- 1 Cordless Mouse
- 1 USB Nano Receiver
- 1 User Manual
- 1 Warranty Card

System Requirements

To use this mouse, your computer must meet the following hardware requirements and run one of the operating systems listed below.

Hardware

- PC with a Pentium processor or equivalent AMD processors
- USB 2.0
- Operating System: Windows® XP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC

Note: The scroll wheel only works under the operating systems listed above. If you use the mouse under a different operating system, the mouse may either not work or lose its enhanced features.

Instructions

Battery Installation

The optical mouse uses a single AA-Battery (not included).

1. Insert the battery into the compartment, and make sure the polarity of the battery is correct. The positive (+) and negative ends must match the polarity of the battery (+) and negative (+) markings in the battery housing. The power indicator LED (the DPI LED) will light.
2. Replace the battery. Open the battery compartment cover, place the battery and the battery will stop, just as it used to last time you used it, corresponds with the battery markings.

Mise en place du produit

Right Click Button **Left Click Button** **Scroll Wheel** **DPI Switch Button**

Buttons

Backward Button **Forward Button**

Technical Specifications

Buttons	4 buttons
Operating Frequency	2.4GHz
Resolution	1980/1600/900 DPI
Receiver Interface	USB receiver 2.4
Operating Current	3V
Operating Voltage	3.5mA
Dimension	115.44x2.34x6mm
Weight	60g

Product Layout

Right Click Button **Left Click Button** **Scroll Wheel** **DPI Switch Button**

Buttons

Backward Button **Forward Button**

Technical Specifications

Buttons	4 buttons
Operating Frequency	2.4GHz
Resolution	1980/1600/900 DPI
Receiver Interface	USB receiver 2.4
Operating Current	3V
Operating Voltage	3.5mA
Dimension	115.44x2.34x6mm
Weight	60g

Package Contents

- 1 Cordless Mouse
- 1 USB Nano Receiver
- 1 User Manual
- 1 Warranty Card

System Requirements

To use this mouse, your computer must meet the following hardware requirements and run one of the operating systems listed below.

Hardware

- PC with a Pentium processor or equivalent AMD processors
- USB 2.0
- Operating System: Windows® XP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC

Note: The scroll wheel only works under the operating systems listed above. If you use the mouse under a different operating system, the mouse may either not work or lose its enhanced features.

Instructions

Battery Installation

The optical mouse uses a single AA-Battery (not included).

1. Insert the battery into the compartment, and make sure the polarity of the battery is correct. The positive (+) and negative ends must match the polarity of the battery (+) and negative (+) markings in the battery housing. The power indicator LED (the DPI LED) will light.
2. Replace the battery. Open the battery compartment cover, place the battery and the battery will stop, just as it used to last time you used it, corresponds with the battery markings.

Contenu de l'emballage

- 1 souris sans fil
- 1 nano-récepteur USB
- 1 manuel d'utilisateur
- 1 carte de garantie

Configuration du système

Pour utiliser cette souris, votre ordinateur doit répondre aux exigences matérielles suivantes et fonctionner avec l'un des systèmes d'exploitation énumérés ci-dessous.

Matériel

- Ordinateur équipé d'un processeur Pentium ou d'un processeur AMD équivalent
- USB 2.0
- Système d'exploitation: Windows® XP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC

Note: La roulette à cliquer ne fonctionne qu'avec les systèmes d'exploitation énumérés ci-dessus. Si vous utilisez la souris avec un autre système d'exploitation, la souris ne pourra pas fonctionner ou perdre ses fonctionnalités améliorées.

Mode d'emploi

Installation de la pile

La souris utilise une pile AA (non fournie).

1. Insérez la pile dans le compartiment en veillant à bien correspondre aux indications de polarité. Les pôles positifs (+) et négatifs (-) de chaque pile doivent correspondre aux inscriptions positives (+) et négatives (-) situées dans le compartiment de la pile. Le voyant LED rouge de la souris s'allumera.
2. Remplacez la pile. Ouvrez le compartiment des piles, insérez correctement la pile sur le discluse, vous pouvez changer la pile, vérifiez que les pôles sont correspond.

Packungsinhalt

- 1 kabellose Maus
- 1 USB-Nano-Empfänger
- 1 Benutzerhandbuch
- 1 Garantiekarte

Systemanforderungen

Um diese Maus zu verwenden, muss Ihr Computer die folgenden Hardwareanforderungen erfüllen und eines der unten aufgeführten Betriebssysteme verwenden.

Hardware

- PC mit einem Pentium-Prozessor oder äquivalenten AMD-Prozessoren
- USB 2.0
- Betriebssystem: Windows® XP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC

Hinweis: Die Scroll-Radfunktion nur unter den oben aufgeführten Betriebssystemen. Wenn Sie die Maus unter einem anderen Betriebssystem verwenden, funktioniert die Maus möglicherweise nicht oder verliert ihre erweiterten Funktionen.

Anleitung

Batterie einbauen

Die optische Maus verwendet eine einzelne AA-Batterie (nicht im Lieferumfang enthalten).

1. Setzen Sie die Batterie in das Fach ein und überprüfen Sie sich, dass die Polarität der Batterie korrekt ist. Die positiven (+) und

[illegible]

尺寸: 90x90mm
材质: 80g书写纸
颜色: 黑白
其他: 折叠(红色是刀模线, 无需印刷)

